
Protokół nr 24/2016 

posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 23 czerwca 2016 r. w godz. 16:00 – 16:45   w sali nr 146 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1/ Józef Wiesław Murawko – przewodniczący Komisji, 

2/ Wojciech Malesiński  – wiceprzewodniczący Komisji, 

3/ Zbigniew Roman De-Mezer    

4/ Zdzisław Koncewicz 

5/ Karol Korneluk 

6/ Anna Ruszewska 

7/ Andrzej Turowski 

                                                                                                                                                                  

1/ Grzegorz Gorlo  - nieobecny 

 

W posiedzeniu udział wzięli:                                                                                                             

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk                                                                                         

4. Wiesław Stelmach  – Skarbnik Miasta                                                                                                   

5. Monika Podziewska – naczelnik Wydz. B F   

8. Małgorzata Włoskowska    – naczelnik Wydz. AGP     

11.Jerzy Gałązka         – naczelnik Wydz. OSGK           

12.Adam Żywiczyński  – Konserwator  zabytków    

13.Eugeniusz D. Przybysz  – Prezes PGK                   

16. Andrzej Kordowski         –  gł. spec. Wydz.  GR 

 

 Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Józef Wiesław Murawko, który powitał zebranych i nadmienił,                       

że porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom Komisji.  Zapytał, czy 

Radni zgłaszają uwagi.  

Wiesław Stelmach poprosił o zmianę w porządku obrad – przeniesienie punktu 4 i 5 na koniec 

obrad komisji. Radni wyrazili  zgodę na zmianę w porządku obrad.  

Przewodniczący Józef Wiesław Murawko poinformował o nowym porządku obrad.  

 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Przyjęcie protokołu nr 21/2016 posiedzenia Komisji Finansowo – Budżetowej Rady 

Miejskiej  w Suwałkach w dniu 19 maja 2016 r.  

2. Przyjęcie protokołu nr 22/2016 posiedzenia Komisji Finansowo – Budżetowej Rady 

Miejskiej  w Suwałkach w dniu 25 maja 2016 r.  

3. Przyjęcie protokołu nr 23/2016 posiedzenia Komisji Finansowo – Budżetowej Rady 

Miejskiej  w Suwałkach w dniu 25 maja 2016 r.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

wydzierżawienie na okres 30 lat nieruchomości gruntowych położonych w Suwałkach 

przy ul. Krasickiego. 



5. Zaopiniowanie wniosku o użyczenie Społecznej Organizacji Przyjaciół Dzieci 

„Przystań” lokalu–budynku wolnostojącego  parterowego przy  ul. Ludwika 

Waryńskiego 39, będącego własnością Gminy Miasta Suwałk, z przeznaczeniem na 

prowadzenie świetlicy  socjoterapeutycznej. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie realizacji Programu wspierania rozwoju 

uczniów zdolnych ‘’Zdolny Suwalczanin’’. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu oraz ustalenia opłat 

obowiązujących na Cmentarzu Komunalnym w Suwałkach. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego  planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicami Mariana Buczka, Leśną                            

i Poznańską   w Suwałkach. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 

do rejestru zabytków i objętych ochroną  na terenie  Miasta Suwałki. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian  w budżecie miasta na  2016 rok. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta Suwałki na lata 2016–2030. 

12. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2015 rok.                                                           
(Materiał  został przekazany w terminie wcześniejszym) 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Miasta Suwałki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu  za 2015 rok. 

14. Wolne wnioski.  

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 21/2016 posiedzenia Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Miejskiej                      

w Suwałkach w dniu 19 maja 2016 r.  

Józef W. Murawko zapytał o uwagi i wnioski do protokołu nr 21/2016 posiedzenia Komisji.             

Do protokołu nie zgłoszono uwag, wobec czego Przewodniczący uznał, że protokół przez 

Komisję, został przyjęty.  

 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie protokołu nr 22/2016 posiedzenia Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Miejskiej              

w Suwałkach w dniu 25 maja 2016 r.  

Józef W. Murawko zapytał o uwagi i wnioski do protokołu nr 22/2016 posiedzenia Komisji.   

Do protokołu nie zgłoszono uwag, wobec czego Przewodniczący uznał, że protokół przez 

Komisję, został przyjęty.  

 

Ad pkt. 3 

Przyjęcie protokołu nr 23/2016 posiedzenia Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Miejskiej               

w Suwałkach w dniu 25 maja 2016 r.  

Józef W. Murawko zapytał o uwagi i wnioski do protokołu nr 23/2016 posiedzenia Komisji. Do 

protokołu nie zgłoszono uwag, wobec czego Przewodniczący uznał, że protokół przez Komisję, 

został przyjęty.  

 



Ad pkt.4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

wydzierżawienie na okres 30 lat nieruchomości gruntowych położonych w Suwałkach przy   

ul. Krasickiego. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

Andrzej Kordowski - Zreferował projekt uchwały, który dotyczy bezprzetargowego 

wydzierżawienia na rzecz Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego  w Suwałkach 

nieruchomości  gruntowych będących własnością Skarbu Państwa  położonych w Suwałkach              

z przeznaczeniem pod budowę Ośrodka Doskonalenia Techniki Jazdy wraz z torem 

szkoleniowym i obowiązkiem wykonania płyty poślizgowej z infrastrukturą. 

Karol Korneluk –Zadał pytanie dotyczące ośrodka ruchu drogowego i budowy obiektu, czy                     

w umowie zostanie przedstawiony okres w którym ma powstać budynek. Zadał pytanie w  jakim 

okresie ma powstać inwestycja? A. Kordowski odpowiedział, iż WORD najpierw  musi pozyskać 

środki na budowę. Poinformował, iż we wniosku jest mowa o pozyskaniu pieniędzy na budowę, 

nie ma informacji dotyczących terminów budowy. Dodał, że  mieszkańcy będą mieli możliwość 

korzystania z obiektu  w celu rekreacyjnym.  

Karol Korneluk zapytał czy docelowym planem jest przeniesienie toru kartingowego z zaplecza 

szkoły na teren gdzie powstanie nowy obiekt? A. Kordowski odpowiedział, iż są to dwaj różni 

właściciele i nie ma to związku z sobą. J. Gałązka poinformował, że jeśli powstanie obiekt 

WORDu  to przy szkole  nie będzie funkcjonował tor kartingowy. 

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania: 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało   –    7  radnych,  

przeciw                                         –    0 

wstrzymało się od głosu               –    0 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie                           

wyrażenia zgody na bezprzetargowe wydzierżawienie na okres 30 lat nieruchomości gruntowych 

położonych w Suwałkach przy  ul. Krasickiego.                                                                                                                                                            

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie wniosku o użyczenie Społecznej Organizacji Przyjaciół Dzieci „Przystań” 

lokalu–budynku wolnostojącego  parterowego przy  ul. Ludwika Waryńskiego 39, 

będącego własnością Gminy Miasta Suwałk, z przeznaczeniem na prowadzenie świetlicy  

socjoterapeutycznej. 

Projekt wniosku stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Andrzej Kordowski - Przedstawił plany dotyczące przedłużenia umowy o użyczenie Społecznej 

Organizacji Dzieci „Przystań” lokalu-budynku wolnostojącego  będącego własnością Gminy 

Miasta Suwałk, z przeznaczeniem na prowadzenie świetlicy socjoterapeutycznej.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania: 

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  



 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt wniosku o użyczenie Społecznej 

Organizacji Przyjaciół Dzieci „Przystań” lokalu–budynku wolnostojącego  parterowego przy                

ul. Ludwika Waryńskiego 39, będącego własnością Gminy Miasta Suwałk, z przeznaczeniem na 

prowadzenie świetlicy  socjoterapeutycznej. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie realizacji Programu wspierania rozwoju 

uczniów zdolnych „Zdolny Suwalczanin’’. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Anna Ruszewska – Przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Wychowania, która 

została  zagłosowana jednogłośnie przez  wszystkich członków  komisji Oświaty.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania: 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało   –    7  radnych,  

przeciw                                         –    0 

wstrzymało się od głosu               –    0 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie                           

realizacji Programu wspierania rozwoju uczniów zdolnych „Zdolny Suwalczanin’’.                                                                                                                                                                  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu oraz ustalenia opłat 

obowiązujących na Cmentarzu Komunalnym w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Eugeniusz D. Przybysz – Zreferował Regulamin  Cmentarza Komunalnego – opłaty 

obowiązujące na cmentarzu komunalnym w Suwałkach, zasady korzystania z Cmentarza 

Komunalnego oraz prowadzenie prac,  prawo do grobu, prowadzenie ewidencji i dokumentacji 

cmentarza. 

Zbigniew De-Mezer – Zapytał, czy są takie sytuacje, że ludzie nie płacą za grób? 

 Eugeniusz D. Przybysz, iż nie ma takich sytuacji ponieważ   trzeba wykupić grób na 20 lat przy  

pogrzebie, jest to kwota 600 zł.  

Zbigniew De-Mezer- Zwrócił uwagę na błędy ortograficzne w dokumentacji. 

Karol Korneluk – zapytał o  zapis w § 11 dyżur telefoniczny w sprawie skarg i wniosków tylko 

od 7:00 do 15:00, czy nie można byłoby zgłaszać też emailowo. Prośba aby dopisać w §11 adres 

emailowy.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania: 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało   –    7  radnych,  

przeciw                                         –    0 

wstrzymało się od głosu               –    0 



Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie                      

ustalenia regulaminu oraz ustalenia opłat obowiązujących na Cmentarzu Komunalnym                          

w Suwałkach.                                                                                                                                                        

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego  planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicami Mariana Buczka, Leśną                            

i Poznańską   w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Małgorzata Włoskowska – Zreferowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego oraz sposób realizacji zasad finansowania. Plan został 

opracowany zgodnie z obowiązującymi przepisami, uchwalenie planu zapewni właściwe 

kształtowanie i prowadzenie polityki przestrzennej ww. części miasta. 

Czesław Renkiewicz- Poinformował o przekazaniu działek miastu, które zostaną poddane pod 

budowę drogi. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania: 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało   –    7  radnych,  

przeciw                                         –    0 

wstrzymało się od głosu               –    0 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie                           

miejscowego  planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicami 

Mariana Buczka, Leśną  i Poznańską   w Suwałkach.                                 

                                                                                                                                                       

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Ad pkt. 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków i objętych ochroną  na terenie  Miasta Suwałki.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Czesław Renkiewicz – Poinformował , iż jedna z osób dotowanych nie podpisał umowy na 

udzielenie dotacji. W związku z tym kwota, która nie została rozdysponowana  wymaga 

wprowadzenia zaproponowane zmiany do Uchwały.  

Karol Korneluk - Zadał pytanie czy komisja musi zaopiniować wiosek? 

Czesław Renkiewicz – Odpowiedział, iż właściwe komisje SiRG oraz F-B opiniują przedłożony 

wniosek.  

Wojciech  Malesiński – wniósł o poprawienie zapisu niepodpisany  (piszemy łącznie). 

 

 



Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania: 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało   –    7  radnych,  

przeciw                                         –    0 

wstrzymało się od głosu               –    0 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie                           

określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków i objętych ochroną  na terenie  Miasta Suwałki.                                                                                                                                                         

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Ad pkt. 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian  w budżecie miasta na  2016 rok. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Wiesław Stelmach- Przedstawił zmiany w budżecie na 2016 r. 

 

Czesław Renkiewicz- Poinformował o wykupie nieruchomości oraz przedstawił wzrost środków 

na zadania inwestycyjne oraz  na realizację obiektów sportowych.  

 

Wiesław Stelmach- Wprowadza autopoprawkę - zwiększenie dochodów budżetowych oraz                          

zwiększenie dochodów  Powiatowego Urzędu Pracy z Krajowego Funduszu Szkoleniowego. 

                                                                                                                                                                 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i przystąpili do głosowania wraz z autopoprawkami. 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych  

przeciw     – 0 

wstrzymało się od głosu   – 0 

  

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie miasta na 2016 rok. 

 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad pkt. 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2016–2030. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16  do protokołu.   

 

Wiesław Stelmach – Przedstawił zmiany w projekcie „Wieloletniej Prognozy Finansowej”. 

                                                                                                                                                  

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych, 

przeciw     – 0 

wstrzymało się od głosu   – 0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian                             

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2016–2030. 



Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt. 12 

Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2015 rok.                                                            

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Czesław Renkiewicz – Zreferował sprawozdanie finansowe Miasta Suwałki wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2015 rok. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego Sprawozdanie z wykonania 

budżetu miasta za 2015 rok, zostało przyjęte. 

 

Ad pkt.  13                                                                                                                                 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Miasta Suwałki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu  za 2015 rok.                                                                                                                                                

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Wiesław Stelmach poinformował, iż Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie oceniła 

sprawozdanie finansowe oraz sprostowała  pismem pomyłkę w zapisie w uchwale. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania: 

Głosowanie nad projektem uchwały:   

za pozytywną opinią głosowało   –    4  radnych,  

przeciw                                         –    2 radnych 

wstrzymało się od głosu               –    0 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie                           

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Suwałki wraz ze sprawozdaniem                           

z wykonania budżetu  za 2015 rok.                                                                                                                                                                   
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Ad pkt. 14                                                                                                                              

Wolne wnioski.  

Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono.      

 

 

 

      Przewodniczący 

Komisji Finansowo – Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Józef Wiesław Murawko 

 

 
     Protokół sporządziła:       

 

        Elżbieta Polańska 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


